

coachplus

Partners 合作伙伴 VALENCIA FC





# PROPOSAL 建议 VALENCIA SPAIN



地图 / MAPS 运动场馆 / COMPLEX 酒店/ HOTEL Class 训练指导 / CLINICS COACHING ( Coach Plus or Club Partners)



# 地图 / MAP SPAIN







#### TRAINING CAMP VALENCIA CF

6 DAYS – 5 NIGHTS
January to June 2020





Let us guide you for a tailor-made football stay for a getaway to Spain! 讓我們指導您度身定制的足球之旅去西班牙度假!

CAOCH PLUS WILL BE IN CHARGE OF the complex reservation, your meals and your excursions, but also of the organisation of your training by booking the best facilities located on the complex itself or within a short distance.

CAOCH PLUS將負責複雜的預訂,您的餐食和短途旅行,以及預訂培訓的組織最好的設施位於綜合設施本身上或短距離內

Your schedule will be unique thanks to our PERSONALIZED know-how!

LET US INTRODUCE YOU HERE TO OUR VARIOUS MODULAR SERVICES,

Follow the guide...

由於我們的個性化訣竅,您的日程安排將是獨一無二的! 讓我們向您介紹我們的各種模塊化服務, 導循指南...

## THE HOTEL

#### Residence Mas camarena center\*\*\*







The residence building and Sports Centre, which covers more than 60,000 m<sup>2</sup>, is in an exclusive location surrounded by nature. Mas Camarena Residence is located in the residential area of Torre en Conill Norte, in front of the Escorpión Golf Course, in the Valencian town of Bétera. Valencia city centre is only a 15 minute drive away from the residence. There is easy access to the AP 7 motorway and the airport is close by. The sport center is dedicated to sport, health and leisure. Achieving a perfect balance for professional and amateur athletes. It includes 1 synthetic grass pitch football 11 and 1 synthetic grass pitch football 8, a handball pitch, Padel courts, an outdoor swimming pool, 1 weight room.

佔地超過60,000平方米的居民樓和體育中心位於大自然環繞的獨特位置。Mas Camarena Residence酒店位於巴倫西亞巴倫西亞鎮Escorpión高爾夫球場前的Torre en Conill Norte住宅區。瓦倫西亞市中心距離酒店僅15分鐘車程。從酒店可輕鬆前往AP 7高速公路. 並且機場就在附近。

體育中心致力於運動,健康和休閒。實現專業和業餘運動員的完美平衡。它包括1個人造草地足球11和1個人造草地足球 8, 一個手球球場, Padel球場, 一個室外游泳池和1個舉重室。







## THE HOTEL

#### 4\* Hotel - Olympia event & Spa or similar







Relax in a modern and quiet 25,000 m2 hotel in Alboraya with access to the centre of Valencia in just 15 minutes. All rooms are air-conditioned, office, free WiFi and TV with international channels. We offer accommodation in triple rooms for players and double rooms for accompanying persons.

The hotel is located 15 minutes by bus from the Mestall stadium and 3 km from Malvarossa beach. A metro station is located 100m away with a direct connection to downtown Valencia.

- •Full board package buffet style meal.
- Access to the weight room and pool.
- •1 meeting room available for meetings and storage of equipment.

在Alboraya的25,000平方米的現代,安靜的酒店中放鬆一下,僅需15分鐘即可到達瓦倫西亞中心。 所有房間都裝有空調,辦公室,免費無線網絡和可收看國際頻道的電視。我們為選手提供三人間,並為陪同人員提供雙人間。

這家酒店距離Mestall體育場有15分鐘的巴士車程,距離Malvarossa海灘3公里。一個地鐵站位於100m開外,可直達瓦倫西亞市中心。 全膳套餐-自助餐。

進入舉重室和游泳池。

1間會議室可用於會議和設備存儲。











Experience the magic of your training in the best sports facilities of the latest generation.

#### Official facilities of Levante UD -

35 kms from Mas camarena sport center 45kms from the hotel Olympia event & spa

The Sports City of Buñol is a sports complex of the Levante Unión Deportiva, located in the municipality of Buñol (Valencia) population located 40 km west of Valencia, Spain. The laying of the first stone, which took place on September 27, 2002, was attended by several members of the Board of Directors, headed by President Antonio Blasco, as well as players from the first team. One year later, on 26 June 2003, it was inaugurated. The Ciudad Deportiva del Levante UD is made up of several playing fields where both the players of the first team and those of Levante UD B and the squads of the different teams that make up the School of Base Football of the entity are exercised daily. In this scenario also take place the matches played by the second team Levante as local, as well as those of the teams of base.

在最新一代的最佳運動設施中體驗訓練的魔力。

萊萬特UD的官方設施-距離Mas camarena運動中心35公里 距奧林匹亞活動和水療中心45公里

運動城市布尼奧爾(Buñol)是LevanteUniónDeportiva的綜合運動場, 位於西班牙瓦倫西亞以西40公里處的布尼奧爾(瓦倫西亞)自治市。2002年9月27日, 以安東尼奧·布拉斯科(Antonio Blasco)總統為首的幾位董事會成員以及第一支隊伍的成員出席了會議。一年後的2003年6月26日, 拉文德城(Ciudad Deportiva del Levante UD)由幾個比賽場地組成, 一線隊的球員和Levante UD B的球員以及組成不同球隊的小隊該實體的基礎足球學院每天進行鍛煉。在這種情況下, 還將發生第二支萊萬特隊以及本壘打隊的比賽。







**CENTRAL MARKET** 

**SCIENCE CITY** 

ALBUFERA PARK







**FALLAS** 

# Water park:

The most entertaining Waterpark in the Mediterranean is in Benicàssim, where we make the best waffles in the world!







# **TEAM BUILDING SPORT**









\*Paddle surf
\*Corporate
Sailing Race
\*Surf
\*Quads
\*sea kayaking

\*Jet Ski



## PROGRAM FOR PLAYERS 球員計劃

	Day 1 第一天	Day 2 第二天	Day 3 第三天	Day 4 第四天	Day 5 第五天	Day 6 第六天
		Breakfast 早餐	Breakfast	Breakfast	Breakfast	Breakfast
Morning 早上	Arrival to Valencia (Spain)  Reception at the airport Transfer by private bus to your hotel	1 training session + 1 talk 1次培訓+ 1次演講	2 training sessions 2次培訓	2 training sessions 2次培訓	1 training session + 1 talk 1次培訓+ 1次演講	Free time Or 空閒時間 要么
						Option: city tour of Valencia or visit of Mestalla Valencia CF Stadium
Lunch 午餐		In the hotel or box lunch 在酒店或盒飯	In the hotel 在酒店裡	In the hotel or box lunch 在酒店或盒飯	In the hotel 在酒店裡	In the hotel 在酒店裡
Afternoon 下午	Option: according to time of arrival: city tour of Valencia 選擇:根據到達時間:瓦倫西亞市區遊	Visit of Ciudad de valencia Stadium 瓦倫西亞市體育場的 訪問	Rest in the hotel 在酒店休息	VISIT TRAINING LEVANTE 1ST TEAM 參觀培訓LEVANTE 第一小組	Rest in the hotel 在酒店休息	Transfer to the airport and departure 轉移到機場並出
			<u>1st friendly match</u> 第一場友誼賽	Option : city tour of Valencia or visit of Mestalla Valencia CF Stadium	2nd friendly match 第二次友誼賽	特例到俄場並出發
Diner 餐車	In the hotel 在酒店裡	In the hotel 在酒店裡	In the hotel 在酒店裡	In the hotel 在酒店裡	In the hotel 在酒店裡	
Night 晚						A STATE OF THE PARTY OF

#### PRICES AND CONDITIONS FOR PLAYERS\*

Program and prices indicated for information only: The program can be changed according to the requirements of some providers - all services remain flexible according to your expectations.

Prices per day and per person	20 to 24 people	25 to 29 people	30 to 34 people	35 to 39 people	From 40 people	Additional cost Double room	Additional cost Single room
Mas Camarena center*** in triple room	195	191	190	188	185	+64	+161
Hotel Olympia events and spa **** in triple room	200	196	194	192	190	+12	+187

#### THE PRICE INCLUDES:

- Private transfers airport / hotel / airport and during the stay.
- 3 or 4 \* local hotel, taxes included in triple room with access to the weight room, swimming pool (according to availability), provision of a meeting room, a room to store sports equipment.
- Full board from Diner on day 1 to lunch on day 6 (mineral water, fruit juice, tea and coffee included during meals).
- 6 training sessions coaching clinics Coach plus of 90 minutes (synthetic or natural grass field 1,5 litres of water for each player for each training), Access to the field, changing rooms, physical work area + 2 discussions with coach.
- 2 friendly matches against Valencia team, synthetic or natural grass field, equipment, 1 or 3 referees.
- Visit of the Cuidad de Valencia with local English guide.
- English assistance in the international airport of Valencia (round trip), 24-hour English speaking assistance
- Certificate of participation
- -- Official training kit of the Valencia

#### THE PRICE DOES NOT INCLUDE:

- The International flight
- Flight and baggage insurance.
- Assistance repatriation insurance
- Photos and film (optional)
- Drinks not included.
- Services, activities "optional" or free.
- Tips for hotels, activities, guide and driver.
- Personal expenses.
- Laundry service
- -And in a general way, everything that is not included I "the price include".

#### **OPTIONS:**

#### \*Additional night (full board formula):

- Mas Camarena\*\*\* = 75€ / person en triple room 88€ en double room 106€ en single room
- Hotel Olympia\*\*\*\* = 78€ / person en triple room 91€ en double room 114€ en single room

\*Visit Mestalla stadium: regular guided visit = 15€ / person – without transportation

\*Valencia City Tour = transportation and english profesional guide (duration : 3h)
From 20 to 24 people = 20€/ person, from 25 to 29 people = 18€/ person,
from 30 to 34 people = 16€/ person, from 35 to 39 people = 14€/ person, from 40
people = 12€/ person

### 玩家的價格和條件\*

計劃和價格僅供參考:可以根據某些提供商的要求更改計劃-所有服務都可以根據您的期望保持靈活。

毎人毎天的價格	20至24人	25至29人	30至34人	35至39人	40人起	附加費用 雙人間	附加費用 單人房
Mas Camarena中心***三人房	195	191	190	188	185	+64	+161
奧林匹亞酒店活動和三星級水療中心****	200	196	194	192	190	+12	+187

#### 價格包括:

- -私人接送機場/酒店/機場以及住宿期間。
- -3或4 \*當地酒店, 三人間含稅, 可使用舉重室, 游泳池(視情況而定), 提供會議室, 用於存放運動器材的房間。
- -從第一天的晚餐到第六天的午餐全膳(餐中包括礦泉水, 果汁, 茶和咖啡)。
- -6個訓練課程的教練診所教練加90分鐘(人造或天然草地-每次訓練為每位球員提供1.5升水), 進入場地, 更衣室, 體力勞動場所+與教練進行2次討論。
- -對萊萬特隊, 合成或天然草地, 設備, 1或3名裁判的2場友誼賽。
- -在當地英語嚮導的陪同下參觀瓦倫西亞河(Cuidad de Valencia)。
- -在瓦倫西亞國際機場提供英語幫助(往返)-24小時英語口語幫助
- 參與證書
- -萊萬特官方培訓包

#### 價格不包括:

- -國際航班
- -飛行和行李保險。
- -協助遣返保險
- -照片和電影(可選)
- -不包括飲料。
- -服務. 活動"可選"或免費。
- -有關酒店,活動,嚮導和司機的提示。
- 個人支出。
- 洗衣服務

通常, 所有未包含的東西都稱為"價格包含"。

#### 選項:

- \*額外的夜晚(全膳食公式):
- -Mas Camarena \*\*\* = 75歐元/人三人間-88歐元雙人間-106歐元單 人間
- -奧林匹亞\*\*\*\*酒店= 78€/人三人間-91€雙人間-114€單人間
- \*參觀Mestalla體育場:定期導遊參觀= 15€/人-無需交通
- \*瓦倫西亞城市之旅=交通和英語專業指南(持續時間:3小時) 20至24人= 20歐元/人, 25至29人= 18歐元/人, 30至34人= 16歐元/人, 35至39人= 14歐元/人, 40人= 12歐元/人

## **OPTIONS**







TEAM BUILDING SPORT 團隊建設運動

#### MATCH Ticket 比賽門票



COMPLETE VALENCIA UNIFORM - INCLUDED 完整的VALENCIA制服-包含

Match ticket: consult us

**TEAM BUILDING SPORT:** consult us

AQUAPARK : 18€/ person

Mestalla Guided tour with transportation : 22€/person (for

35 people)



 $\label{eq:mestalla} \textbf{MESTALLA stadium guided tour } \ (\textbf{VALENCIA CF})$ 

梅斯塔拉球場導覽遊(VALENCIA CF

# COCCO PLUS.FR

Arnaud Labbé - 06 88 33 33 05 - labbe.arnaud@coachplus.fr